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کاشان در حیات معنوی این ملت، در جهاد و مبارزه نقش ممتازی را ایفا کرده است
فرمانده کل سپاه پاسداران در کنگره ملی شهدای کاشان:
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فرمانده کل سپاه پاســداران انقلاب اسلامی گفت: 
کاشان در حیات معنوی این ملت، در جهاد و مبارزه 

نقش ممتازی را ایفا کرده است
سردار پاســدار حسین ســلامی پنج شنبه شب در 
اجلاسیه پایانی کنگره ملی شــهدای کاشان با بیان 
اینکه  صادقانه و صمیمانه خوشحالم از اینکه خداوند 
متعال ما را به محفل شــهیدان در سرزمین ایمان، 
فقاهت، علم، ادب، هنر، تمدن، تاریخ، جهاد و شهادت 
راه داد، افزود: ذاتا سرزمین کاشان، سرزمین معطر 
به عطر گل های دل انگیز است اما امشب عطر وجود 

شهیدان دین سرزمین فضای معطر دیگری را ایجاد 
کرده است . 

فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی خاطرنشان 
کرد: بهترین و زیباترین توصیف از شخصیت کاشان 
توســط مقام معظم رهبری بیان شد و آنقدر عمیق 
و دقیق بود که نمی توان نســخه ای کامل تر از آن در 

وصف مردمان این سرزمین بیان کرد. 
وی با بیان اینکه هر امت و جامعه ای امتدادی از تاریخ و 
گذشته خود است، گفت: هر ملتی شخصیت و رافتش 
به تاریخ، رویدادها، شخصیت ها و مردم آن سرزمین 
مرتبط است و هیچ مردمی را نمی توان از تاریخ شان 

جدا کرد. 

سردار سلامی  تصریح کرد: کاشــان به خصوص در 
دوران دفاع مقدس توانســت جلوه های ایمان مردم 
را به زیبایی نشان دهد و توانست محصول روضه های 
خانگی، محصول هیئــات عزاداری، اقامــه نماز در 
مساجد، محصول یوم وصلاه، محصول فقاهت و تاثیر 
علما، محصول تربیت و اخلاق خانوادگی منسجم در 

سیمای زیبای جوانان شهید خود نشان داد. 
وی ضمن اشاره به آیه شریفه ای از قرآن کریم تاکید 
کرد: آن هایی که شعائر الهی را تعظیم می کنند و اهل 
نماز هستند، طبیعتا آماده می شوند جوانان خود را 
وارد میدان کنند و ســخت ترین گذشت و والاترین 
ایثار بدرقه کــردن یک جوان برای اعــزام به میدان 

جهاد است. 
فرمانده کل سپاه پاســداران انقلاب اسلامی با بیان 
اینکه دل کندن از فرزندانی که پاک هســتند برای 
اعتلای اسلام کار بزرگی است و خداوند به آنان فضل 
کرده است، افزود: همسری که راضی می شود تجسم 
همه آرزوهای خود را بدرقه کند و سرانجام قامت در 
خون خفته همسر  را می بیند، اوج ایمان است و اوج 

ایمان صبر بر شهادت است. 
وی با بیان اینکه خانواده شهدای ما چراغ های روشن 
هستند. خاطرنشــان کرد: این ها کسانی هستند که 
ضامن عزت ما شــدند و امیرالمومنیــن در بیاناتی 
فرمودند اگر جامعه ای لباس جهــاد را از تن در کند 
بر آن جامعه لباس ذلت می پوشــاند و جهاد لباس 

عزت ما است. 
سردار سلامی با بیان اینکه در دنیای امروز جهان از 
آتش دشمنان برافروخته است و هیچ چیز جز جهاد 

نمی تواند آتش این فتنه هــا را خاموش کند، گفت: 
تمامی جنگ های دشــمن با میدان داری آمریکا و 
صهیونیست تقریبا در کشــورهای اسلامی است و 
خانه ها را ویران کردند و زنان و مردان مســلمان را 
کشــتند و فرزندان خردســال را در آغوش مادران 
کشتند و مادران فلسطینی هر شب با حجاب سر بر 

بالین می گذاشتند. 
وی با بیان اینکه اگر شــهیدان نبودند و به زمین دل 
می بستند و آن ها هم می ماند آن وقت دشمن در این 
سرزمین پا می گذاشت و داستان غزه تکرار می شد، 
تصریح کرد: وقتی رزمندگان در عملیات ها خطوط 
را شکستند، این کشــور امن شــد و در میان آتش 
»بردا و سلاما« شــد و ما به برکات امام راحل و رهبر 
عظیم الشان انقلاب اســلامی و تبعیت و دلدادگی و 
محبت و عشق آگاهانه مردم به ولایت توانستیم در 
میانه این آتش های سخت زندگی آرام و رو به پیشرفت 
داشــته و با وجود تبلیغات ضددینی و امواج طوفانی 
فتنه های بزرگ توانستیم استقلال خود را حفظ کنیم. 
فرمانده کل سپاه پاســداران انقلاب اسلامی با بیان 
اینکه ما از حصر اقتصادی دشمن نترسیدیم، تاکید 
کرد: مردم ایران اهل گام های استوار هستند و با عقل 
خویش تفکر می کنند و دشمن را می شناسند و هرگز 
به تبلیغات، فضاســازی های کاذب، شایعه افکنی ها 
اعتنا نمی کنند و هیچ قدرتی نمی تواند آنان را بشکند. 
وی با بیان اینکه تجربه های مختلفی در ســال های 
اخیر داشــتیم، افزود: در پیکار حق و باطل سرانجام 
حق پیروز می شود و این سنت الهی است و ما این را 
در میدان دیده ایم و نصرت های الهی را در لحظه های 

ســخت دیدیم و وقتی دیدیم احزاب متمرکز شدند 
به جای اینکه بترســد ملت ایران ایمانشان قوی شد 
و گفتند خدا برای ما کافی است.ســردار ســلامی 
خاطرنشان کرد: ما تنها نیســتیم، ما صاحب داریم 
و وقتی در مســیر ســنت های الهی حرکت کنیم، 
وعده هــای الهی جاری می شــود چراکــه خداوند 
صادق الوعد است و ما باید داشته باشیم و دین خدا را 
یاری کنیم تا خدا ما را یاری کند و اگر خدا ما را یاری 
کند هیچ کس نمی تواند بر ما غلبه کند و باید به تابلو 
زیبای عاشورا نگاه کنیم و اصحاب امام حسین اگر چه 
شهید شدند اما در اوج شهادت به پیروزی رسیدند. 
وی گفت: امروز به صحنه غزه نــگاه کنید؛ تمام غزه 
ویران شــد اما قلب ها محکم بود و آنان با این شرایط 
پیروز شــدند و در ویرانی ها بر روی ویرانی ها سرود 
فتح می خوانند اما به مقامات اســرائیل نگاه کنید؛ 
مقامات افسرده، پریشان و در حال استعفا هستند و 
استعفا بعد از جنگ نشانه شکست است و به زبان نیز 
اعتراف می کنند اما فلسطینی ها شادمان هستند در 
حالی که هر روز تعدادی از خانواده  خود و دوستان را 
از دست می دادند اما هرگز خدا را ترک نکردند و ثابت 

قدم ماندند. 
فرمانده کل سپاه پاســداران انقلاب اسلامی با بیان 
اینکه امروز زیباترین تحقق وعده الهی است، تصریح 
کرد: اگر غزه می شکست اسلام می شکست اما وقتی 
همگان برای شکست غزه متحد شدند، آنان ماندند 
و عظمت آفریدنــد و مردم ما نیز این گونه هســتند 
 و کاشــان ســرزمین ایمان، دین و ولایــت مداری

 است.
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سفیر ایران در اسپانیا: 

گردشگری، ابزاری برای ایجاد 
صلح و مقابله با ایران هراسی است
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رضا زبیب، ســفیر ایران در اســپانیا، در حاشیه 
نمایشگاه بین المللی گردشگری فیتور، از افتتاح 
غرفه ایران با معماری اصیل ایرانی در این کشور 
خبر داد و گفت: اکنون بیشتر از هر زمان دیگر، 
گردشگری ابزاری است برای ایجاد صلح و مقابله 
با ایران هراســی، ضمن اینکه به طور طبیعی در 

تقویت اقتصاد کشور نیز اثر گذار است.  
وی ادامــه داد: ایــن غرفــه با تــلاش وزارت 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی 
طراحی و اجرا شده و از معماری اصیل ایرانی بهره 
برده است و خوشبختانه توانسته توجه بسیاری از 

بازدیدکنندگان را به خود جلب کند.  
ســفیر ایران در اســپانیا با اشــاره به اهمیت 
گردشــگری در ایجــاد صلح و تقویــت روابط 
بین المللی، خاطرنشان کرد: گردشگری نه تنها 
می تواند به مقابله با ایران هراســی کمک کند، 
بلکه تأثیر به سزایی در رشد اقتصاد کشور و ایجاد 
اشتغال دارد. این صنعت پویا می تواند چهره واقعی 
ایران را به جهانیان نشــان دهــد و فرصت های 
جدیدی برای همکاری هــای بین المللی فراهم 

کند. 
وی همچنین گفت: حضور ایران در نمایشگاه های 
بین المللی مانند فیتور، فرصتی استثنایی برای 
معرفی جاذبه هــای تاریخی، فرهنگی و طبیعی 
کشور به جهانیان است. غرفه ایران در این دوره 
از نمایشــگاه، با بهره گیــری از عناصر معماری 
ایرانی، توانسته تصویری متمایز و جذاب از ایران 

ارائه دهد.
زبیب در پایان یادآورشــد: گردشگری به عنوان 
یک صنعت چندبعــدی، می تواند نقش کلیدی 
در توسعه پایدار کشور ایفا کند و با ایجاد اشتغال 
و افزایــش درآمدهای ملی، به رشــد اقتصادی 
کمک شایانی کند. امیدواریم با حضور فعال در 
چنین رویدادهای بین المللی، گام های مؤثری 
 در جهت معرفی ظرفیت های گردشگری ایران

 برداریم.
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پیمان معادی با »خاویار« می آید کشف یک استعداد تازه در جشنواره فیلم فجر از نمایشگاه مجازی در تارنمای نگارستان دیدن کنید 
نسل فردا : مجموعه »خاویار« که بناست در سال ۱۴۰۴ به پخش برسد، با تهیه کنندگی 
پیمان معادی ساخته می شود. پیمان معادی  بازیگر سریال »افعی تهران«  برای نخستین بار 
کارگردانی یک سریال نمایش خانگی را تجربه می کند.معادی که پیشتر کارگردانی فیلم هایی 
چون »بمب؛ یک عاشقانه« و »برف روی کاج ها« را در کارنامه کاری خود به ثبت رسانده بود، 
برای نخســتین بار روی صندلی کارگردانی یک سریال نمایش خانگی خواهد نشست.این 
مجموعه سومین حضور این بازیگر سینما در نمایش خانگی، بعد از »افعی تهران« و »ازازیل« 

است که اولی با موفقیت همراه بود و انتشار دومی هم به تازگی آغاز شده است.

نسل فردا: نمایشگاه گروهی نقاشی »جمال حبیب«  در تارنمای نگارستان به نمایش 
درآمد. در این نمایشگاه، ۱۷ اثر از هنرمندانی چون محمد اسدی جوزانی، علی اسلامی 
مقدم، علی پتگــر، علیرضا پورقدیری، کاظم چلیپا، حســن روح الامین، ناصر ســیفی، 
علی محمد شیخی، غلامعلی طاهری، حسین عصمتی و عبدالحمید قدیریان، مینا صدری، 
حسین عصمتی، نادر قشــقایی و قدرت الله معماریان به نمایش گذاشته شده است.این 
نمایشگاه، یکصد و پنجاهمین نمایشگاه مجازی در تارنمای »نگارستان« )پلتفرم برخط 

نکارخانه مجازی( است که در دسترس علاقه مندان قرار گرفته است.

نسل فردا: جشنواره فیلم فجر در بسیاری از دوره ها محلی برای کشف یک استعداد تازه در 
سینما بوده که بعدها در شاخه های مختلفی همچون کارگردانی و بازیگری به نامی پرآوازه 

بدل شده است. 
دهه چهارم جشنواره هم از این موضوع مستثنی نیست و برخی از ستاره های امروز بازیگری 
محصول فیلم های دهه ۹۰ جشنواره فجر هستند.در این دهه هم فیلمسازان صاحب ذوقی 
به سینما معرفی شدند و هم بازیگران جدید که برخی از آن ها در سال های اخیر چهره ثابت 

بخش قابل توجهی از آثار فیلمسازان سرشناس سینما بودند.


